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Type møte Styremøte 

Sted, dato Turlagskontoret, 16.09.24 

Til stede Arnulf, Kjersti, Pål, Monica, Arild, Lene og Lin. Nina og Morten på Teams. 

Forfall André 

Referent Lin 

 

SAKSNR SAK 

61/24 Dagsorden og godkjenning av referat fra forrige møte 
Vedtak: Dagsorden, referat / forkortet referat fra styremøte 26.08.24 godkjent 

62/24 Referatsaker – oppfølging av tidligere saker/drøftinger 
Ref. sak 44/24: Oppfølging «Klart det går»-prosjektet  
Monica har søkt DNT/Dam om utsettelse i ett år.  
Referat fra møte i sosialkomiteen 10. september 
Solveig Skog er nytt medlem i komiteen. «Finn Arve-prosjektet» jobber med å finne sponsorer. 
Planlegges medlemskveld med Bjørn Forselv i høst. Tema: Lettvektsturpakking.  
Oppfølging møte med lokallag planlagt 2. november 
Utsettes til vinter-25. 
Planlagt styresamling 15-17. november  
Morten og Pål arrangøransvar. Tema / saker bestemmes på neste møte. 
Konstituerende styremøte Litlestraumen 
Arild orienterte fra møtet. Stiftelsesstyret inviteres til neste styremøte.  
Politikersamtale 31. august og åpning av Friluftslivets uke 
Arnulf innledet med viktige innspill. Partiene Rødt, MDG, SV, AP og Høyre var representert. 
Servering og konsert, alt på 4Hs område på Holt. 
Kom-deg-ut-dag 1. september ved Rundvannet i samarbeid med Barnas Turlag, FNF, 4H, NJFF. 
Tilbud om like aktiviteter, BT med natursti og fine premier, pølsegrilling og besøk av Turbo. 
Vedtak: Styret tar sakene til orientering. 

63/24 Orienteringssaker 
Oppsummering av DNTs bærekraftsrapport 2023 
Hovedambisjonene om redusert friluftslivs-fotavtrykk, bærekraftig rute- og hyttenett og 
tydelig talerør for friluftsliv og felles naturarv, i skvis med ønsket om medlemsvekst og flere ut 
på tur. Fotavtrykket øker, og DNT bør nok tenke mer på å forebygge / reparere skader 
forårsaket av økt aktivitet. Mer gjenbruk og reparasjon av utstyr lokalt er bra, men det vises 
ikke like godt i DNTs annonsering og medlemstilbud. DNT lykkes med å gå imot ny 
hyttebygging.  
Orientering om framdrift i RESTART-prosjektet 
RESTART-ledelsen hadde møte 6.9 med de frivillige samarbeidspartnerne, LHL, 
Frisklivssentralen og TT. Våren 2025 skal deltakerne selv velge én ukentlig aktivitet fra en av de 
overnevnte. En gruppe bestående av Kjersti, Brit Fosse og Kjell Riise planlegger en 
aktivitetsliste. Vedtak: Styret tar sakene til orientering. 

64/24 Merkeutvalget 
Spørsmål om merking av kysttrasé med tilbud om dugnadsinnsats 
Vi har ikke kapasitet. Nord-Kvaløya grunneierlag eller Ishavskysten Friluftsråd kan kontaktes.  
Spørsmål fra 10 på topp om turlagshytte som turmål 
Ikke ønskelig. Bedriftsidretten bes om å finne mindre kjente turmål. 
Gjenoppbygging av brua over Trollelva 
Den knekte brua er blitt reparert av Pål, Svein Hegge og Reidar Skarshaug.  
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Stimerking 
Nye stimerkere trenger oppfølging. Reidar og Pål skal remerke fra Blåkollkoia videre opp dalen, 
ikke gjort siden 2017. Magne Leo Johansen og Kaisa-Wenche Vivisdatter, har remerket fra 
Skogsfjordvannet til Ringvassbu, se FB. Magnar Uvsløkk har remerket fra Altevasshytta til 
Gaskas 
Forsikring av bruer 
Ansvarsforsikring mm må vurderes. Vedtak: Styret tar sakene til orientering. 

65/24 Bruutvalget 
Pål innkaller Jens til møte. Vedtak: Styret tar sakene til orientering. 

66/24 Turledere 
Videreutvikling av frivilligsystemet og oppstart hos TT 
Lin og nyansatte Connie deltar på webinar. Vi ønsker Connie velkommen til oss 
Status turlederkvelder 
Tema: brannteori og -praksis på Arcos sikkerhetssenter. Vi låner anlegget og Knut Charles 
stiller som frivillig instruktør. Røde Kors kontaktes for foredrag om Recco-systemet til senere 
møte.  
Turledersamling 2024/2025 
Planleggingsmøte i januar 2025. Vedtak: Styret tar sakene til orientering. 

67/24 Deltakelse møter 
Vedtak: Faste årlige møter og styrerepresentasjon: AU deltar fast på regionmøte og 
Landsmøte, styret vedtar om flere fra styret skal representere. Styret velger også hvem som 
skal representere på lokallagenes årsmøter. Det bør tilstrebes en variasjon mellom nye og 
gamle styremedlemmer.  

68/24 Hyttesaker 
Hyttetilsynsmøte høst 2024. Utsettes til vinter 2025, dato vedtas på kommende HU-møte 24. 
sept. Dugnad nye Rostahytta 27-29. september 
Monica organiserer. Skifte av kledning, etterisolere siste vegg.  
Famacweb. Etablert en egen arbeidsgruppe som skal være til støtte for hyttetilsynene. Status 
Trollvassbu.Vi følger saken tett. Status Karibu 
Det jobbes godt av byggeleder og andre. Statusmøte før ny frist for oppdatert 
spillemiddelsøknad 1. november. Status Nonsbu. Skifte til kraftigere kodelås.  
Status Litlestraumen. Gudmund stiller som prosjektleder for byggene i fjæra.  
Status Takvatn/Nesodden. Gjenbruke Gudmunds gapahuktegninger.  
Eiendom Uløya. Vi avgir svar til Einar Giæver i samråd med NTT ihht avtale.  
Gassløsning på turlagets hytter. Tema på regionmøtet. 
Forslag om innkjøp av skjitplukker til hyttene. Bestiller inn fire stk for testing.  
Vedtak: Styret tar sakene til orientering. 

69/24 Friluftslivets år 2025 
Vedtak: Saken utsettes til neste møte. 

Neste møte: 21. oktober 


